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INTERPELACJA

Zwracarn sig z proSb4 o zmiang terminu zakohczeria sezonu letniego na nowym

kompleksie basen6w odkrytych i umoZliwienie korzystana z tej atrakcji we wrzeSniu

bie?4cego roku. W mojej opinii czynnikiem decyduj4cym w tym wzglgdzie powinna byi

temperatura powietrza, kt6ra jezeli bgdzie utrzymywa6 sig np. powyZej 20 stopni Celcjusza

w6wczas kompleks powinien pozostad otwarty do dyspozycji mieszkaric6w.


